

Bestyrelsesmøde i Vemmenæs Bådelaug d. 30/9

Tilstedeværende: Morten, Morten, Erik, Marlon, Henrik, Martin, Steffen, Mads

Følgende blev drøftet på mødet.

- Ny kasserer skal vælges (Steffen trækker sig) - referat fra sidste bestyrelsesmøde og generalforsamling skal bruges i banken ved overdragelsen.
- Ny hjemmeside og fællesmail blev gennemgået og diskuteret, forslag til: Links tab på hjemmeside, fx. Flid, havnelods, DMI, skriv koordinater på havn, Kort over havnens område. www.vemmenæshavn.dk / vemmenaeshavn@gmail.com
- Steffen opdaterer takstblad og fremsender til Mads så der kan printes nyt og opslås på hjemmeside
- Status på både i dårligt vejr osv. Der diskuteres om man skal give besked hvis der er både der er i fare osv. Der er enighed om at der under ingen omstændigheder skal kunne fralægges ansvar for egen båds sikkerhed osv.
- Marlon beretter om hans visioner for optimistprojekt. Der er fx instruktørkursus til Optimistjolle i marts ved DSU - 1750 kr. Der kan tegnes samlet projekt der kan søges midler til, inkl. instruktører, både osv. Mads støtter op om projektplanlægning og ansøgning om midler.
- Roller i den nye bestyrelse fordeles efter følgende. Vigtigt at pointere at der er tale om tovholdere på de forskellige områder, mens alle forbliver ansvarlige:

Mads

Referat.

Nyhedsbrev.

Hjemmeside.

Redigering af vedtægter.

Indkaldelse generalforsamling.

Søgning af fondsmidler.

Erik, Morten (Henrik, Martin)

Styring af pælebankehold/flådebyggeri, og brohold.

Marlon

Optimistsejlads.

Koordinator for sejlads, festarrangementer, fællesskab med byen, Sankt Hans bål, kontakt og styring af badegæster/badeforeninger.

Morten R

Havnefogeden.

Pladsfordeling.

Opsyn.

Kontakt mellem bådejere.

Konfliktløsning.
Ansvar for ordenreglement bliver overholdt.

Morten R

Formand
Indkaldelse til møder.
Dagsorden.
Tager Interaktiv/går foran.
Tager ansvar.
Samlet overblik.
Kontakt med kommunen og andet (Mads assisterer).

Steffen (indtil ny er udpeget snarest)

Kasserer
Opkrævninger havnepenge.
Regnskab.
Kontakt fra Havnefogeden pladsfordeling, Og sikkert meget andet.
Forplejning bestyrelsesmøder/arbejdsdage.

- Vedtægter blev drøftet og der aftales gennemgang og revision (Steffen fremsender word-udgave)
- Der drøftes mailinglister og GDPR, og det indskræpes at der skal værnes om listerne for at undgå problemer med persondata.
- Forslag til kommende bestyrelsesmøde:
 - Opfølgning på forslag fra generalforsamling
 - Uddybning
- Der drøftes muligheden af at sælge is på havnen, så børnene kan få en is når man er her. Kontanter! (MobilePay er no go)
- Der spørges til arrangement af fester, mad øl osv. Lundby grillen kommer med pølsevogn, og der skal søges om alkoholbevilling
- Der drøftes kort markering af indsejling, og dette er muligt indsatsområde i fremtiden
- Marlon snakker om muligheden for, og undersøger DSU-mooring i bugten
- Der snakkes om yderligere muligheder for udvikling af tilbud til børn.
- Næste aktivitet for bestyrelsen: Morten indkalder til inspektionstur på havnen for bestyrelsen (forslag 6/11 kl. 10) - plan for vinterklargøring.

Referent,
Mads R. Nielsen

